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شناسایی ۴۰۸۸ بیمار جدید کرونا در کشور 
بنابــر اعلام وزارت بهداشــت، در یک شــبانه روز ۴هــزار و ۸۸ بیمار جدید 
کووید-۱۹ در کشــور شناسایی شدند و متاسفانه ۶۲ بیمار نیز جان خود را به 
دلیل این بیماری از دست دادند.به گزارش ایسنا، از روز ۳0 مردادماه تا روز ۳۱ 
مردادماه ۱۴0۱ و بر اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، ۴0۸۸ بیمار جدید 
مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی و ۸۹۲ نفر از آنها بستری شدند.مجموع 
بیمــاران کووید-۱۹ در کشــور به ۷ میلیون و ۵۱0 هزار و ۷0۲ نفر رســید.

متاسفانه در طول ۲۴ ساعت، ۶۲ بیمار مبتلا به کووید-۱۹ در کشور جان خود 
را از دســت دادند و مجموع جان باختگان ایــن بیماری، به ۱۴۳ هزار و ۴۴۹ 
نفر رسید.خوشبختانه تا روز ۳۱ مردادماه ۷ میلیون و ۲۴۱ هزار و ۸۱۱ نفر از 
بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.۱۳۲۸ نفر از بیماران 
مبتلا به کووید-۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت 
قرار دارند.تا روز ۳۱ مردادماه ۵۳ میلیون و ۶۶۵ هزار و ۲۸ آزمایش تشخیص 
کووید-۱۹ در کشــور انجام شده اســت.در حال حاضر نیز ۱0۶ شهرستان در 
وضعیت قرمز، ۱۵۶ شهرستان در وضعیت نارنجی، ۱۷۳ شهرستان در وضعیت 
زرد و ۱۳ شهرســتان در وضعیت آبی قرار دارند.همچنین تا روز ۳۱ مردادماه 
۶۴ میلیون و ۹۳0 هزار و ۱۲۲ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۳0۸ هزار و ۶۸ نفر 
دوز دوم و ۳0 میلیون و ۴۳۹ هزار و ۵۷ نفر دوز ســوم و بالاتر واکســن کرونا 
را تزریق کرده اند. مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۱۵۳ میلیون و 
۶۷۷ هزار و ۲۴۷ دُز رسید.در یک شبانه روز ۷۸ هزار و ۹۵۶ دوز واکسن کرونا 

در کشور تزریق شده است.

موافقت با صدور مجوز
 برای ۲۳ مرکز نگهداری معتادان متجاهر 

رئیس مرکز توســعه پیشــگیری و درمان اعتیاد ســازمان بهزیستی کشور از 
موافقــت با صدور مجوز برای ۲۳ مرکز نگهداری معتادان متجاهر در اســتان 
خراســان رضوی و یک مرکز در استان البرز خبر داد.به گزارش ایسنا، بیست و 
سومین کمیته کشوری هماهنگی ماده ۱۶ قانون مبارزه با مواد مخدر با حضور 
»علی محمد قادری« رئیس ســازمان بهزیستی کشور، »محمد جمالو« معاون 
ســتاد مبارزه با مواد مخدر، نمایندگان دادســتان کل کشور، وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی، سازمان زندانها، سپاه پاسداران، بسیج مستضعفان، 
وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی و دبیر شــورای شــهر و جمعی از مدیران 

ستادی و استانی خراسان رضوی، گلستان و البرز برگزار شد.
 فاطمه عباسی رئیس مرکز توسعه پیشگیری و درمان اعتیاد سازمان بهزیستی 
کشور با اشــاره به افزایش ظرفیت مراکز ماده ۱۶ و بررسی موسسات و مراکز 
متقاضی صدور مجوز، ادامه داد: بیست و سومین کمیته کشوری با صدور مجوز 
برای ۲۳ مرکز نگهداری معتادان متجاهر در اســتان خراســان رضوی و یک 
مرکز در اســتان البرز منطقه چهارباغ موافقت شد. به گزارش روابط عمومی و 
امور بین  الملل بهزیســتی کشور، رئیس مرکز توسعه پیشگیری و درمان اعتیاد 
سازمان بهزیستی کشور، تصریح کرد: براساس برآورد ستاد مبارزه با مواد مخدر 
در حال حاضر ۶۵ هزار معتاد متجاهر در کشــور وجود دارد و با توجه به اینکه 
اعتیاد، یکی از آســیب های اجتماعی بسیار مهم و مقابله و پیشگیری آن مورد 
تأکید مقام معظم رهبری است، سازمان بهزیستی کشور در کنار دیگر نهادهای 

مسئول در راستای خدمات درمانی و بازتوانی اقدامات لازم را انجام می دهد.

شهردار منطقه ۴ به دنبال رفع تصرف ملک 
واقع در محله قنات کوثر

شــهردار منطقه ۴ ضمن خبر آزادسازی ملک تصرف شده واقع در محله قنات 
کوثر گفت: احقاق حقوق شــهروندان و استفاده قانونی از املاک شهرداری که 
حق مســلم مردم است، از دغدغه های مدیریت شــهری این منطقه به شمار 
می رود.به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۴، »محمدرضا  پوریافر« با 
اشــاره به این زمین ۶00 مترمربعی گفت: زمین مذکور سابقا به عنوان زمین 
اســکیت و چمن در اختیار محله بود و کودکان و نوجوانان اوقات فراغت خود 
را در آن ســپری می کردند.او ادامه داد: متاســفانه بعد از مدتی این زمین در 
تصرف افرادی قرار گرفت که بعد از تحقیقات مشخص شد در تکاپوی تصاحب 
و مالکیت قطعی این زمین هستند که با تلاش کارکنان خدوم شهرداری ناحیه 
۹، املاک و حقوقی منطقه خوشــبختانه ناموفق مانده و این زمین بار دیگر در 

اختیار ساکنین محله قنات کوثر قرار گرفت.

کمیته صیانت از املاک و اموال غیر منقول  
در منطقه۲ تشکیل شد

شهردار منطقه۲ گفت: کمیته صیانت از املاک و اموال غیر منقول  شهرداری 
در راستای ســاماندهی و صیانت از حقوق شهر و شــهروندان تشکیل شد.به 
گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه۲،مهدی صالحی با اشــاره به تاکید 
شهردار تهران مبنی بر ساماندهی و صیانت از املاک و اموال غیر منقول گفت: 
درهمین راســتا مدیریت شهری منطقه اقدامات ویژه ای را در دستور کار قرار 
داده اســت تا ضمن ســاماندهی اطلاعات املاک ،از حقوق شهر و شهروندان 

صیانت کند.
وی افزود: بدین منظور کمیته صیانت تشــکیل شــد که اعضای آن متشــکل 
ازحراست، بازرسی، اداره املاک و مستغلات، حقوقی و معاونت های معماری و 
شهرســازی و همچنین مالی و اقتصاد شهری است. شهردار منطقه در ادامه به 
تشــکیل بانک اطلاعات املاک اشاره کرد و گفت: شناسایی و تثبیت و توسعه  
املاک از دیگر برنامه های پیش بینی شده در صیانت از املاک است که با این 

اقدام اطلاعات املاک شفاف و قابل رصد و پیگیری می  شود. 
وی همچنیــن تعیین تکلیف املاک اجاره ای و در تصرف اشــخاص حقیقی و 
حقوقی را از دیگر وظایف کمیته صیانت املاک و اموال غیر منقول برشــمرد و 
گفت: بدین منظور جلسات کمیته به صورت مستمر برگزار و گزارش اقدامات 

ارائه می شود.

آغاز واریز علی الحساب معوقات رتبه بندی 
رتبه بنــدی معلمان به عنوان یکی از مطالبات جامعه فرهنگی، بعد از ســال ها 
کش و قوس های فراوان از دیروز با آغاز واریز علی الحســاب بخشی از مطالبات 
معوق معلمان وارد فاز جدید اجرایی شــد و سامانه آن جهت بارگذاری مدارک 
تا نهم شــهریورماه فعال است تا بنابر وعده ای که وزیر آموزش و پرورش داده، 
از ماه های آینده و با صدور احکام جدید، نظام رتبه بندی تمام و کمال اجرایی 

شود.
به گزارش ایسنا، تصویب آیین نامه رتبه بندی با فراز و فرود و نقدهایی مواجه و 
ایراداتی به آن در هیات تطبیق مجلس وارد و اصلاح شــد تا بالاخره ۱۵ مرداد 
آیین نامه اصلاحی رتبه بندی ابلاغ شــد. با آغاز به کار سامانه رتبه بندی، امید 
معلمان برای احقاق حقشــان پر رنگ تر شد تا آنکه اعلام شد برای جلوگیری 
از تاخیر پیش آمده و پاســخ به انتظارات فرهنگیان و تا زمان مشــخص شدن 
رتبه ها، بخشی از مطالبات تا پایان مردادماه ۱۴0۱ پرداخت می شود، وعده ای 

که دولت دیروز آن را اجرایی کرد. 
هرچند باید یادآور شــد که تاریخ اجرای رتبه بندی از ۳۱ شهریور ۱۴00 است 
و بدین ترتیب دولت همزمان با یکساله شدن معوقات رتبه بندی، بخشی از آن 
را پرداخت کرد.بر اساس ماده یک قانون، هدف رتبه بندی اول: ارتقای کیفیت 
تعلیم و تربیت، دوم: ارتقای صلاحیت معلمی و بعد از آن اصلاح نظام پرداخت 
است اما اجرای آن به دلیل تنگنای مالی در ابتدای دولت سیزدهم امکان پذیر 
نبود که با در اولویت قرار گرفتن این امر، رتبه بندی به مرحله اجرایی رســید.

شایستگی های عمومی، شایســتگی های تخصصی، شایستگی های حرفه ای و 
تجاربی که معلمان کسب می کنند در این فرآیند مد نظر است چرا که برآیند 

اینها در کیفیت آموزش و پرورش مؤثر هستند.
 این در حالیست که هیات های ممیزی تعیین می کنند که رتبه فرد کدام یک 
از رتبه های پنجگانه باشد و اگر اعتراضی باشد ثبت آن در سامانه طراحی شده، 
امکانپذیر است. بر اساس اظهارات وزیر آموزش و پرورش تقریباً همه فرهنگیان 
شــاغل در مدرسه و اداری های بخشنامه ۲۳0 که رسته معلمی دارند مشمول 
رتبه بندی هســتند. همچنین آنها که کد اســتخدامی نداشتند و در آیین نامه 
قبلی مشمول نبودند هم  اصلاح شد و این طرح ۸۱0 هزار نفر را دربرمی گیرد 

البته رتبه بندی شامل بازنشسته ها نمی شود.
در ســامانه رتبه بندی معلمــان که از  ۲۶ مردادماه به صورت رســمی آغازبه 
کار کرده، فرهنگیان بر اســاس جدول زمانبندی و آخرین رقم کدملی تا نهم 
شــهریورماه می توانند نسبت به بارگذاری مدارک خواسته شده اقدام کنند که 

امتیازات لازم برای احراز هرکدام از رتبه ها به تفکیک اعلام شده است.

اخبار کوتاه
معاون وزارت آموزش و پرورش:

سال تحصیلی جدید حضوری است و تعطیلی نخواهیم داشت
از سرگیری آموزش غیرحضوری در شرایط خاص

مهم ترین مسائل و مشکلات صنعت داروسازی کشور و داروخانه ها تشریح شد

نگرانی از آینده صنعت داروسازی کشور 

معاون بهداشت وزارت بهداشت مطرح کرد

اجرای برنامه ایراپن نیازمند ۲۵۰۰ میلیارد تومان اعتبار

ناپایداری منابع نقدی، همچنان ابرچالش سازمان تأمین اجتماعی

استاندار تهران دستور داد

مقابله با استفاده از کودکان برای زباله گردی توسط پیمانکاران

معاون آموزش متوســطه وزارت آمــوزش و پرورش گفت: 
مهر امســال اولین بازگشایی مدارس در دولت جدید است، 
قرار شــد پروژه مهر به اســتان ها و مناطق سپرده شود و 
یک نظارت ســتادی داشته باشیم.به گزارش ایسنا، مهدی 
کاظمی در سی وششمین اجلاس مدیران و روسای آموزش 
و پرورش کشور، اظهار کرد: کمیسیون عدالت آموزشی دو 
موضوع دارد، یکی عدالت آموزشــی است و موضوع بعدی 
طرح ملی بازگشایی مدارس است. پروژه مهر، با هدف بهینه 
ســازی نیروی انســانی، احصای دقیق آسیب های موجود، 
جبران کمبودهای ایجاد شــده ناشی از کرونا و … شکل 
گرفته اســت.وی ادامه داد: همه تلاش ها بر این اســت که 
مهر متفاوتی در دوران پســاکرونا شــروع کنیم، بعد از ۲۵ 
ماه آموزش غیرحضوری مدارس باز می شــوند. این آموزش 
غیرحضوری نکات مثبت و منفی داشت.کاظمی اضافه کرد: 
مهر امسال اولین بازگشــایی مدارس در دولت سیزدهم و 
مقرر شــده است، پروژه مهر به اســتان ها و مناطق سپرده 
شــود و یک نظارت ستادی داشته باشــیم.معاون آموزش 
متوســطه افــزود: آموزش قبــل از دوران کرونــا با بعد از 
کرونا متفاوت اســت، باید از بستر فناوری اطلاعات  و تولید 
محتوای الکترونیک استفاده کنیم تا خانواده ها در آموزش 
کودکانشان مانند دوران کرونا اثرگذاری داشته باشند.وی با 
اشاره به اینکه برای پروژه مهر کارگروه هایی راه اندازی شده 
اســت، گفت: در پروژه مهر تمام ادارات آموزش و پرورش 
درگیر می شــوند و سایر دستگاه ها نیز با آموزش و پرورش 
مشــارکت خواهند کرد و اثرات آن تا پایان سال تحصیلی 
باقــی خواهد ماند.کاظمی با تاکید براینکه ســال تحصیلی 
۱۴0۱-۱۴0۲ حضوری خواهد بود و هیچ تعطیلی نخواهیم 
داشــت، افزود: در شــرایط خاص مانند زلزله و سیل فقط 

آموزش غیرحضوری می شود.معاون آموزش متوسطه بیان 
کرد: تمامی فعالیت ها در استان و مناطق باید مدرسه محور 
باشــد زیرا مدرسه محور تحول اســت، مناسب تر است تا 
بازگشایی مدارس با حضور  شخصیت های محلی انجام شود 

تا تاکیدی بر اهمیت این آیین هم باشد.
تشدید تراکم دانش آموزی در حاشیه شهرها 

با مهاجرت اتباع
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه ســال تحصیلی جدید 
را با ۱۶ میلیون دانش آموز شروع خواهیم کرد گفت: بحث 
مهاجرت امری مضاعف بر تراکــم دانش آموزان در اطراف 
شــهرها شده و مهاجرت اتباع نیز آن را تشدید کرده است. 

امســال به جمعیت ۵۶0 هزار نفری دانــش آموزان اتباع 
۳00 هزار نفر افزوده خواهد شــد. به گزارش ایسنا، یوسف 
نوری در ســومین روز از سی و ششمین اجلاس مدیران و 
روسای آموزش و پرورش کشور که در سالن اجلاس سران 
که با حضــور محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شــورای 
اسلامی برگزار شد، با بیان اینکه در آستانه هفته دولت قرار 
داریم، هفته ای که مزین به نام دو معلم، شــهیدان رجایی 
و باهنر اســت، یاد آنها و شــهدای معلــم و دانش آموز را 
گرامی می داریم گفت: امیدواریم از ظرفیت قوه قانونگذاری 
بتوانیم بیشــترین استفاده را داشته باشیم. امروز بیشترین 
همکاری میان قوای ســه گانــه را شــاهدیم و می توانیم 

نمــود آن را در تصویب و اجرای قانون رتبه بندی معلمان 
ببینیم. وی افزود: رتبه بندی، از مهمترین مولفه های ایجاد 
تحــول و ارتقای کیفیت نظام تعلیم و تربیت و مهارت های 
معلمی اســت. وزیر آموزش و پرورش با اشــاره به اینکه در 
طول سنوات گذشته، دانشــگاه فرهنگیان  تقریبا تعطیل  
شــده بود و نیروهایی برف انبــاری در قالب قانون تعیین 
تکلیف جذب شــدند گفت: افزایش تعداد دانش آموزان را 
شاهدیم و سال تحصیلی جدید را با ۱۶ میلیون دانش آموز 
شروع خواهیم کرد. بحث مهاجرت امری مضاعف بر تراکم 
دانش آموزان در اطراف شهرها شده و مهاجرت اتباع نیز آن 
را تشدید کرده است. وی ادامه داد: امسال به جمعیت ۵۶0 

هزار نفری اتباع ۳00 هزار نفر افزوده خواهد شد. 
ورود این افراد به مناطقی است که تراکم دانش آموزی مان 
بیــش از این اجازه نمی دهد و بــه ناچار باید کلاس جدید 
ایجاد کنیم و از آن ســو به دلیل محدودیت های اعتباری 
مــا امکان افزایــش کلاس در آن محــلات پرتراکم با این 
سرعت بالا را نداریم. نوری با بیان اینکه سندتحول دولت و 
سندتحول بنیادین آموزش و پرورش را داریم اظهار کرد: در 
صددیم تحول بنیادین را در مدرسه ایجاد کنیم. در برخی 
موارد مجلــس می تواند به ما کمک کند. کارهای زیربنایی 
در حوزه نیروی انسانی نیاز است، باید به سرانه هایی که در 
سند چشم انداز تعریف شــده برسیم و می توانیم از کمک 
مرکز پژوهش های مجلس استفاده کنیم. دیوان محاسبات 
می تواند تصویری به ما به دســت بدهند که به نحو بهتری 
عمــل کنیم. وی افزود: موضوع بعدی تصویب قوانین مورد 
نیاز اجرای سند و تنقیح قوانین گذشته برای چابک سازی 
آموزش و پرورش اســت که مجلس می تواند به ما در این 

زمینه کمک کند.

رئیس و اعضای هیات مدیره انجمن داروسازان تهران، در 
نشســت خبری به تشــریح مهم ترین مسائل و مشکلات 
صنعت داروسازی کشور و داروخانه ها پرداختند.سیدحمید 
خوئی رئیس انجمن داروســازان تهران در نشست خبری 
به مناســبت روز داروسازی، ضمن تبریک روز داروساز، به 
طرح دارویار اشاره کرد و افزود: طرح دارویار نکات مثبتی 
دارد و قیمــت داروها به ســمت واقعی شــدن نزدیک تر 
شده اســت.عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران 
گفت: البته سیاســت دولت در حمایــت از واردات دارو با 
ارز ترجیحی، جای اشــکال و گلایه اســت.وی ادامه داد: 
اجرای طرح دارویار هزینه های بیمه ها را افزایش می دهد و 
طبیعتاً منابع بیمه ها باید ۸0 تا ۱00 درصد افزایش منابع 
داشــته باشــند و نگرانی ما از ماه های آینده است که آیا 
توان حمایت مالی بیمه ها تداوم خواهد داشت و داروخانه ها 
دچار ورشکستگی نخواهند شــد.خوئی گفت: همیشه در 
شروع اجرای یک طرح، منابع تأمین می شود که راه افتادن 
طرح مهم نیســت، بلکه تداوم اجرای طرح مهم است.وی 
افزود: پولی کــه از داروخانه ها خارج می شــود، تضمینی 
برای بازگشت آن وجود دارد یا خیر.در ادامه، شهاب الدین 

جنیدی عضو هیئت مدیره انجمن داروسازان تهران گفت: 
طــرح دارویار، لازم و ضروری بود و باید اجرا می شــد، اما 
مهم ترین نگرانی داروســازان، به ســرانجام نرسیدن طرح 
است.وی افزود: طرحی مثل نســخه الکترونیک و پزشک 
خانــواده، از جمله طرح هایی هســتند کــه در اجرا دچار 
مشــکل شده اند.جنیدی ادامه داد: اگر منابع طرح دارویار 
تأمین نشود، مشکلات زیادی در تأمین دارو ایجاد خواهد 
شد.وی افزود: اگر مشــورت ها با ذی نفعان اتفاق بیافتد و 
عیوب آن مرتفع شــود، طرح دارویار می تواند موفق باشد.
جنیدی به آئین نامه داروخانه ها اشــاره کرد و گفت: بحث 
مشاوره، واکسیناسیون و…، در دوره قبلی وزارت بهداشت 
در آئین نامه داروخانه ها دیده شده بود، که انتظار داشتیم 

اجرایی شوند.
وی افــزود: افزایــش داروخانه ها در کلانشــهر با قوانین 
بالادستی در تناقض است و فاصله جغرافیایی در تأسیس 
داروخانه هــا را در آئین نامه جدیــد نمی بینیم و از همین 
رو در ۵ ســال آینده شــاهد خالی شدن مناطق محروم و 
کمتر برخوردار کشور از وجود داروخانه ها خواهد بود.آرش 
محبوبی عضو هیئت مدیره انجمن داروســازان تهران نیز 

تاکید کرد: با اجرای طرح دارویار، سرنوشــت داروســازی 
کشور به بیمه ها گره خورده است.وی افزود: صنایع دارویی 
کشــور روزهای خوبی را پشت سر نمی گذارد و اگر همین 
طرح دارویار نیز دچار مشــکل شــود، وضعیت به مراتب 
وخیم تر خواهد شــد.محبوبی گفت: نهاده هایی در صنعت 
داروســازی وجود دارد، این اســت که قیمت این نهاده ها 
در دســت وزارت بهداشــت نیســت و برای تعیین قیمت 
این نهاده ها نمی تواند دخالت کنــد.وی افزود: دیرکرد در 
پرداخت بیمه ها به داروخانه ها، یک تهدید جدی است که 
اگــر با اجرای طرح دارویار دوباره اتفاق بیافتد، داروخانه ها 
توان مالی بــرای تأمین دارو را نخواهند داشــت.محبوبی 
ادامه داد: نگرانی دیگر ما این اســت که گام های بعدی در 
اجرای طرح دارویار بدون مشورت داروسازان شکل بگیرد.
در ادامه رئیس انجمن داروســازان تهران، با اشاره به آئین 
نامه داروخانه ها گفت: متأسفانه نگاه مجریان قانون و برخی 
از قانونگــذاران، داروخانه را محل فروش دارو می دانند. در 
حالی کــه داروخانه، مرکــز ارائه خدمات دارویی اســت.
وی افزود: وقتی بی حســاب و کتاب داروخانه تأســیس 
می کنیم، عملًا به دنبال القای مصرف دارو هســتیم، چون 

داروخانه باید بفروشد.خوئی گفت: متأسفانه نبود سیاست 
کلان ملی دارویی و نبود سیاســت کلان در عرصه درمان، 
باعث بروز مشــکلات عدیده ای در نظام ســلامت شــده 
اســت.رئیس انجمن داروسازان تهران تاکید کرد: باید این 
هشــدار را داد که برای داروهــای جدید هیچ برنامه ای در 
کشــور نداریم. صنعت داروسازی کشور باید حمایت شود 
تــا بتوانیم داروهای جدید را تولید کنیم.در ادامه محبوبی 
گفت: وقتی به واردات دارو ارز ترجیحی می دهیم، صنعت 
داروسازی کشور در آینده دچار مشکل خواهد شد. تغییر 
قیمت دارو نیز به میزان لازم نبوده و فقط شــرایط موجود 
را حفــظ می کند.وی افزود: از جهت ســواد داروســازی، 
جزو ۱0 کشــور اول دنیا هســتیم، اما صنعت دارویی ما 
از وضعیت خوبی برخوردار نیســت. زیرا، هیچ حمایتی از 
صنعت صــورت نمی گیرد.محبوبی ادامه داد: اگر به همین 
روند ادامه بدهیم، ظرف ۱0 سال آینده اگر کل پول نفت را 
هم بدهیم، نخواهیم توانست داروهای مورد نیاز خودمان را 
تأمین کنیم.وی افزود: مردم به داروی ایرانی اعتماد دارند، 
اما اگر از صنعت حمایت نشود، این اعتماد از دست خواهد 

رفت و ما شاهد داروهای قاچاق در کشور خواهیم بود.

معاون بهداشــت وزارت بهداشت اعلام کرد: اجرای کشوری 
برنامــه ایراپن نیاز بــه ۲۵00 میلیارد تومــان اعتبار دارد.
به گزارش ایســنا، دکتر کمال حیدری در نشست مدیران 
غیرواگیر دانشــگاه های علوم پزشــکی کشور در هتل قلب 
تهــران، گفت: ایراپن مهم ترین برنامه ماســت که بنا داریم 
به صورت سراســری در تمام شهرهای کشــور اجرا شود. 
این برنامه به صورت مقدماتی اجرا شــده ولی برای اجرای 

کشوری آن نیاز به ۲۵00 میلیارد تومان اعتبار هستیم.
وی با بیان این که حدود ۱0 سال برای سند ایراپن زحمت 
کشیده شد ولی آنگونه که باید مورد توجه قرار نگرفت، افزود: 
به خاطر کرونا دو ســه سالی در اجرای برنامه های غیرواگیر 

رخوت ناخواســته  ای به وجود آمده است که باید با توانمند 
کردن همکاران و نظارت بیشتر، برنامه ها را با قدرت بیشتری 

اجرا کنیم.
معاون بهداشــت با بیــان این که ۷0 درصد بــار بیماری ها 
مربوط به بیماری های غیرواگیر است، بیان کرد: بیماری های 
غیرواگیر و مزمن موجب مرگ و میرهای زودرس می شود. ما 
با بیماران مزمن همیشه سر و کار داریم، بنابراین آموزش و 
توانمندسازی دائمی آنها برای سبک زندگی سالم بسیار مهم 
اســت.حیدری گفت: دولت بر اجرای برنامه پزشک خانواده 
تاکیــد دارد و به احتمال زیاد از نیمه دوم امســال باید این 
برنامه را به صورت سراسری اجرا  کنیم. حدود ۱0 سال است 

که این برنامه در دو استان فارس و مازندران اجرا شده ولی 
اجرای سراسری آن با موانعی روبرو بوده است.وی یادآور شد: 
اجرای پزشک خانواده برای حوزه بیماری های غیرواگیر یک 
فرصت طلایی است زیرا در تشخیص زودهنگام بیماری ها و 
برنامه های غربالگری به مدیریت بیماری های غیرواگیر کمک 
زیادی می کند.حیدری اضافه کرد: در مدیریت بیماری های 
غیرواگیر ارتباط بین بخشــی بســیار مهم است. به عنوان 
مثال ریشه بیماری های عضلانی و اسکلتی از مدارس شکل 
می گیرد که ارتباط بیشتر ما با این حوزه و آموزش های لازم 
به مهار بیماری کمک می کند.وی در پایان خواســتار بهره 
برداری بیشتر از توان بخش خصوصی شد و گفت: در بخش 

آزمایشگاهی شــاهد نتایج خوب ارتباط با بخش خصوصی 
در جریــان اپیدمی کرونا بودیم که می تــوان از این تجربه 
موفق برای ســایر حوزه ها بهره برد.بنابر اعلام وبدا، گفتنی 
اســت برنامه ایراپن چهار بیماری دیابت، فشــار خون بالا، 
ســرطان و بیماری های مزمن تنفسی به همراه چهار عامل 
خطر کم تحرکی، تغذیه ناسالم، مصرف الکل و دخانیات را 
شامل می شود. برنامه ایراپن بر مبنای سند ملی پیشگیری 
از بیماری ها با هدف پیشگیری  و کنترل این چهار بیماری 
و چهار عامل خطر و کاهش ۲۵ درصدی مرگ و میر ناشی 
از بیماریهای غیر واگیر تا سال ۲0۲۵ در مراکز و پایگاه های 

تحت پوشش اجرا می شود.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی ضمن اعلام جذب ۲۷0 
هزار بیمه شــده جدید در طرح بیمه فراگیر خانواده ایرانی، 
از هدف گذاری این ســازمان برای افزایش پوشش بیمه ای 
به یک میلیون بیمه شــده در این طرح خبر داد.به گزارش 
ایســنا، دکتر میرهاشم موسوی  در جلسه شورای معاونین 
این سازمان که با ارتباط وبیناری با مدیران تأمین اجتماعی 
سراســر کشــور و برای بررســی عملکرد حــوزه بیمه ای 
این ســازمان برگزار شــد، با تقدیر از عملکرد استان ها در 
زمینه توسعه پوشــش بیمه ای و اجرای طرح بیمه فراگیر 
خانواده ایرانی، گفت: بررســی وضعیــت منابع و مصارف 
سازمان نشان می دهد که ناپایداری منابع نقدی، همچنان 
ابرچالش سازمان تأمین اجتماعی است که باید برای عبور از 
این شــرایط به دنبال راهکارهای تحولی باشیم و بتوانیم با 
مواجهه صحیح در حوزه های مختلف، اهداف ســازمانی در 
زمینه تأمین منابع لازم برای ایفای تعهدات را محقق کنیم.
مدیرعامل ســازمان تأمین اجتماعی افزود: در زمینه تأمین 
منابع برای ایفای تعهدات به جامعه تحت پوشش، مسئولیت 

سنگینی برعهده داریم. 
ما در سازمان تأمین اجتماعی متکفل خدمت به ۵0 درصد 
از جمعیت کشــور هســتیم و متناســب با این مسئولیت 

ســنگین، باید با تأمین منابع، تعهــدات و تکالیف قانونی 
را در قبال جامعه تحت پوشــش بــه خوبی ایفا کنیم. باید 
پاســخگوی نیاز جامعه تحت پوشــش در حوزه مأموریت 
خود باشــیم و ســازوکارهای لازم برای توسعه خدمات در 
بخش های مختلف را تدبیر کنیم. مدیران اســتانی نیز در 
حوزه مأموریت خود، برای تحقق اهداف سازمانی مسئولیت 
دارند و جا دارد که در تمامی مسائل سازمانی به ویژه تعادل 
منابع و مصارف، اهداف سازمانی را با جدیت پیگیری کنند 

و برنامه مؤثر در این زمینه داشته باشند.
مدیرعامل ســازمان تأمین اجتماعی افزود: ما در ســازمان 
تأمین اجتماعی به عنوان یکی از نهادهای مهم خدمت رسان 
در نظام جمهوری اسلامی، مســئولیت بسیار مهمی داریم 
و فعالیــت این ســازمان در افزایــش و ارتقای ســرمایه 
اجتماعــی نقش تعیین کننــده ای دارد. مدیران و کارکنان 
تأمین اجتماعی در سراسر کشور تلاش ها و زحمات ارزشمند 
و قابل قبولی برای ایفای تعهدات و خدمت به جامعه تحت 
پوشــش تأمین اجتماعی انجام داده و می دهند که جا دارد 
خدمات این ســازمان و نتایج زحمــات این مجموعه برای 
عموم مردم و همچنین مراجع تصمیم گیری کشور تبیین 
شود تا مردم از خدمات ارزشمند این مجموعه مطلع شوند.

وی همچنین گفت: تبیین دقیق مســائل و تعامل مثبت با 
مردم، کارآفرینان، مسئولان کشوری و استانی و نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی برای سازمان تأمین اجتماعی اهمیت 
ویــژه ای دارد و راهبرد تحول، عدالــت و اعتماد از طریق 
تعامل، قابل تحقق است.موســوی گفت: هوشمندســازی 
سازوکارها و خدمات از موضوعاتی است که همواره باید به 
عنوان یکی از اولویت های سازمان تأمین اجتماعی پیگیری 
شود و کارهای ارزشــمندی در این زمینه صورت پذیرفته 

است که باید با جدیت تمام پیگیری شود. 
نقطه تعادل در زمینه اســتفاده از نیروی انسانی و خدمات 
الکترونیــک در ســازمان تأمین اجتماعی هوشــمند باید 
مشخص شود و بتوانیم آنجا که خدمات الکترونیک را توسعه 
می دهیم، از نیروی انسانی در بخش هایی که نیاز بیشتری 
بــرای ارائه خدمات وجود دارد، اســتفاده کنیم.مدیرعامل 
ســازمان تأمین اجتماعی، افزایش رضایتمنــدی مردم از 
خدمــات تأمین اجتماعی را هدف نهایی تمامی فعالیت های 
این ســازمان توصیف کرد و گفــت: رضایتمندی مردم در 
درجه اول اهمیــت در تمامی اقدامــات و برنامه ریزی های 
ســازمان قرار دارد. به منظور افزایش رضایتمندی مردم در 
تمامی اســتان ها مدیران می توانند برنامه های ابتکاری خود 

را طراحی و اجرا کنند و باید در بین اســتان ها برای جلب 
رضایت مردم رقابت ایجاد کنیم. گستردگی خدمات و تنوع 
کارها ممکن است در مواقعی باعث خستگی همکاران شود 
اما در زمانی که ما کارها و خدمت رسانی به مردم را با نیت 
جلب رضای خدا انجام دهیم، احســاس خستگی نخواهیم 
کــرد و خداونــد متعال نیز در کارهای ما گشــایش ایجاد 
می کند. همه مدیران و کارکنان تأمین اجتماعی باید به این 
موضوع توجه کنند که ما در این ســازمان برای اقشاری از 
جامعه کار می کنیم که بهترین بندگان خدا هســتند و ما 
برای اعتلای کشور و خدمت به بهترین بندگان خدا مشغول 
کار هســتیم و توجــه به اهمیت و جایــگاه رفیع خدمات 
سازمان تأمین اجتماعی باعث انگیزه مضاعف ما می شود.به 
گزارش روابط عمومی سازمان تأمین اجتماعی، در ابتدای این 
جلسه مهرداد قریب معاون بیمه ای سازمان با ارائه گزارشی 
درباره وضعیت منابع و مصارف سازمان، گزارشی آماری از 
وضعیت عملکرد اداره کل های بیمه ای در استان ها ارائه کرد 
و مهم تریــن چالش ها و برنامه های ســازمان در این بخش 
را تبییــن کرد. همچنین مدیران کل تعدادی از اســتان ها 
به بیان دیدگاه ها و مســائل خود پیرامون وضیعت منابع و 

مصارف سازمان و وضعیت تحقق برنامه ها پرداختند.

استاندار تهران با اشــاره به اینکه ساماندهی کودکان کار و 
خیابان تنها با اراده دســتگاه ها به سرانجام می رسد، بر لزوم 
بهره گیری از تجربیات موفق در حوزه ســاماندهی کودکان 
کار و خیابــان تأکید کــرد و گفت: باید مــردم را متقاعد 
کنیــم که کمک به این کودکان چــه عوارضی را به همراه 
خواهد داشت.به گزارش ایسنا، محسن منصوری در جلسه 
قرارگاه آسیب های اجتماعی استان تهران که با دستور کار 
ساماندهی کودکان کار و خیابان تشکیل شده بود، گفت: در 
حوزه موضوع کودکان کار وظایف دستگاه ها شفاف و روشن 
است؛ لذا این مسئله نیز همچون موضوع معتادان متجاهر با 
اقدام و پیگیری دستگاه های مرتبط قابل حل و فصل است. 
در این حوزه به قدر کافی آیین نامه و دســتورالعمل وجود 
دارد و تنها با اراده دستگاه ها می توان این موضوع را پیگیری 

و به سرانجام رساند.
وی افزود: اقدامات خوبــی در حوزه های اجتماعی در حال 
انجام اســت و قطعا موضوع کودکان کار و خیابان نیز باید 
با تشــکیل جلسات کارشناســی و پیگیری ادامه پیدا کند. 

اگر دستگاه ها دســت به دست هم دهند قطعا این موضوع 
قابل حل اســت. البته در ایــن حوزه صرفا بــا کار قهری 
نمی تــوان موضوع را پیــش برد.منصوری تأکیــد کرد: در 
کشــور استان هایی وجود دارد که این مسئله را حل کردند. 
قطعــا مهمترین موضوع در مورد کــودکان کار و خیابان و 
همچنین تکدی گری آن ها مسئله فرهنگ سازی است. اگر 
عزم شــهری شــکل بگیرد بخش زیادی از این مشکل حل 
خواهد شــد به شکلی که مردم بدانند که در سر چهارراه ها 
نباید به این کودکان کمک کنند. اگر در چهارراه های اصلی 
با فضاســازی و کار فرهنگی موثر بتوانیم تأثیرگذار باشیم 
قطعا نتایج خوبی به همراه خواهد داشت. در این حوزه همه 
دســتگاه های مرتبط به ویژه شــهرداری ها باید ورود جدی 
داشته باشــند. باید مردم را متقاعد کنیم که کمک به این 

کودکان چه عوارضی را به همراه خواهد داشت.وی ادامه داد: 
در مســیر ساماندهی کودکان کار و خیابان باید از تجربیات 
موفق در سطح کشور کمک بگیریم و از عملکردهای مناسب 

در استان تهران استفاده کنیم.
اســتاندار تهران با تأکید بر لزوم مقابله با شبکه هایی که در 
حوزه کودکان کار و خیابان فعال هســتند، افزود: برخورد با 
شبکه هایی که این کودکان را به نوعی به استثمار می گیرند 
حتما باید توســط نیروی انتظامی انجام شود. اقدام صحیح 
و به موقع در این حوزه قطعا تأثیرگذار اســت. البته جنس 
مقابله با این شــبکه ها می تواند متفاوت باشد. از سوی دیگر 
توقیف زیرساخت های این شبکه ها حائز اهمیت است. برای 
مثال اگر این کودکان از یک گاراژ ســاماندهی می شوند تا 
در ســطح شهر تکدی گری کنند باید این گاراژ یا ماشین و 

خودرویی که آن ها را جابه جا می کند پلمب و توقیف شــود.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود بر لزوم بهره گیری 
از توان و ظرفیت مجموعه های مردمی دغدغه مند و انقلابی 
در حوزه ساماندهی کودکان کار و خیابان تأکید کرد و افزود: 
باید اطلس تشــکل های فعال در این حوزه را تهیه کنیم تا 
بتوانیم از مجموعه های مردمی توانمند بهره بگیریم. بی تردید 
اقدامات محله محور در حوزه های اجتماعی تأثیر بســزایی 
خواهند داشــت.منصوری با اشاره به اینکه طرح ساماندهی 
کودکان کار در استان البرز به زودی آغاز خواهد شد، گفت: 
اگر ایــن طرح به تنهایی و پیش از تهران در اســتان البرز 
اجرایی شــود این کودکان برای فعالیت های خود به تهران 
می آیند لذا باید حتما به صورت همزمان این طرح در تهران 
نیز آغاز شــود. اگر نیاز است که این طرح به صورت پایلوت 
اجرایی شــود ایــن کار باید از تهران بــا توجه به جمعیت 
گســترده ای که دارد اجرایی شود. وی در خصوص موضوع 
زباله گردها نیز گفت: باید برای جلوگیری از این موضوع کار 

را از پیمانکاران آغاز کنیم. 


